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Puiga Põhikooli hoolekogu koosoleku nr 1 

PROTOKOLL 

 
Koosolekust võtsid osa: 

● hoolekogu liikmed  –  Meelis Koppel, Meelis Räim, Anneli Orion , Tuuli Pähn , 
Merike Lipp, Voldemar Tilgor 

● puudusid - Kristi Viert (teatas ette), Mare  Jakovets (teatas ette) 
● kutsutud külalised – direktor Mart Märdin. 

Protokollis – Anneli Orion 
Koosoleku juhataja – HK esimees Meelis Koppel 
Koosolek toimus 03.11.2016 loodusklassis. 
Koosoleku algus 15. 00 ja  lõpp 16.00 
 
Päevakord:  

1. 2017.aasta eelarve ja lisataotluste projekti arutelu 
2. Õppe - kasvatustöö käigust koolis, arutelu, ettepanekud 
 

 
 

1. 2017.aasta eelarve ja lisataotluste projekti arutelu 
 
Enne päevakorra juurde asumist külastasid hoolekogu liikmed värskelt renoveeritud 
tehnoloogiaõpetuse klassi, mille uue väljanägemisega jäädi väga rahule. 
 
HK esimees Meelis Koppel: 
Tänase koosoleku päevakorra esimeses punktis tutvustab direktor Mart Märdin kooli 
2017.aasta eelarve ja lisataotluste projekti. Projektidega sai iga hoolekogu liige tutvuda 
elektrooniliselt. Annan sõna kooli direktorile. 
 
Puiga kooli direktor Mart Märdin: 
Kõiki hoolekogu liikmeid teavitati elektronposti teel kooli 2017. aasta eelarve kavaga. 
Koostasin kooli   eelarve  lähtuvalt  vallavalitsuse poolt ette antud piirsummast ja 
eelmisel aastal välja kujunenud kuluvajadustest ( LISA 1). 
 
Puiga kooli direktor Mart Märdin: 
Lisataotlused investeeringuteks on esitatud pingereas järgnevalt koos põhjendustega.  
(LISA 2) 

 
HK liige Meelis Räim: 
Teen ettepaneku taotleda vallalt alates 01.01.2017 õppealajuhataja olemasolevale 0,5 
ametikohale lisaks 0,5 ametikohta, muidu oleme aasta pärast samas olukorras, et 
õppejuhi töömaht ületab ametikoha suurust. 
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Hoolekogu otsus nr. 1: Kiita heaks Puiga kooli 2017.aasta eelarve ja lisataotluste 
projekt. Lisataotlustes taotleda õppealajuhataja olemasolevale 0,5 ametikohale lisaks 
0,5 ametikohta. 
 
Poolt: 6                                    Vastu:0                                Erapooletuid:0 
 
 
2. Õppe - kasvatustöö käigust koolis, arutelu, ettepanekud 
 
Puiga kooli direktor Mart Märdin: 
Puiga koolis käib tihe õppe - kasvatustöö. 3. novembriga  on lõpeb I trimester, siis saab 
alles rääkida konkreetsematest vahetulemustest.  
Nagu mujal Eestis, rakendame ka oma koolis  kaasava hariduse põhimõtet, mis 
võimaldab koolis õppida ka eri raskusastmetega HEV lastel. See nõuab aga 
õpetajaskonnalt  järjest enam energiat ja erioskusi, et kokkuvõttes tagada kõigile  lastele 
turvaline ja arendav õpikeskkond.  Kooli juhtkond  toetab  omalt poolt  õpetajaid  ning 
viib läbi täiendavaid arenguvestlusi lapsevanematega  kaasates vajadusel spetsialiste 
väljaspoolt  kooli. 
 
HK liige Tuuli Pähn: 
Kuidas uutel õpetajatel läheb? 
 
HK liige Merike Lipp: 
Õpilastelt kuuleb häid sõnu. 
 
Puiga kooli direktor Mart Märdin: 
Uued õpetajad kohanevad, juhtkond  toetab omalt poolt. Paari kuuga on läbi viidud 
rohkesti õppekäike. 
Õppe ja kasvatustööd toetab  ka huvitegevus,  väga palju õpilasi võtab osa erinevatest 
huviringidest, kust saadakse palju häid emotsioone. 
 
HK esimees Meelis Koppel: 
Kui hoolekogu liikmetel rohkem küsimusi pole, siis tänaseks lõpetame ning soovime 
kooliperele edu ettevõtmistes. 
  
 
 
 
 
 
 
Koosoleku juhataja:                                                                Protokollija: 
 
M. Koppel /                                                                                 A. Orion / 
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